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גנץ ביקור  ביותר.  סבירה  כרגע  נראית  בארה"ב  בבחירות  טראמפ  של  הזכייה  שלום:  זכי  פרופ' 

בארה"ב: לדעתי אין לביקור הזה הרבה חשיבות. גנץ רוצה לפגוע בנתניהו ובלכידות הקואליציה.

זה לא דבר שנשמר בסוד. היכולת שלו כרגע היא קטנה מאד. אין לו רוב בממשלה, אין לו רוב

כיפופי ישראלי של  פנימי  יש פה משחק  זה.  יודעים את  לו רוב בעם. האמריקאים  ואין  בכנסת 

ידיים וניסיונות לפגוע ביציבות הקואליציה אבל עוד שבוע לא נזכור שזה בכלל היה.

הראיון התקיים בכאן רקע, בתאריך 4.3.2024. 
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